
Wyciąg nr 7

z protokołu nr XLV/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 29 stycznia 2018 r.

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych

Adam Drożdżal zwrócił się z prośbą o:

1) przegląd suchych gałęzi  nawisających nad drogą,  w szpalerze starych dębów, przy

cmentarzu ewangelickim w Borui Nowej;

2) zajęcie się sprawą suchych topoli rosnących przed salą sołecką w Borui Nowe. Radny

poinformował, że jedna z topoli jest już zupełnie sucha i przechyla się niebezpiecznie

w stronę placu zabaw;

3) przedłużenie strefy zabudowanej do granic wsi w stronę Rakoniewic oraz podniesienie

ograniczenia prędkości na drodze powiatowej do 70 km/h, zachowując tablice strefy

zabudowanej. Radny poinformował, że są to sugestie fachowców (Policja);

4) rozwiązanie problemu swobodnego korzystania z sali sołeckiej w Borui Nowej, który

wynika  z  konfliktu  z  lokatorem  jednego  z  mieszkań  komunalnych.  Radny  zadał

pytanie, na jakim etapie jest rozwiązanie tego problemu.


